

Resolution No. (352) of 2024 **Concerning The Temporary Suspension of Trading on** The shares of AGTHIA Group

رقم (352) لسنة 2024 بشأن وقف التداول مؤقتا على أسهم مجموعة أغذية

Concerning the Listing of Securities on ADX

استناداً لأحكام المادة رقم (16) من تعليمات إدراج الأوراق Subject to article No. (16) of the Regulations المالية في سوق أبوظبي للأوراق المالية

Has decided the following:

تقرر الآتى:

Article (1)

مادة (1)

As AGTHIA Group AGM will be held at 11:00 on the 23-Apr-2024, and given that this meeting time coincides with the trading session at ADX. Trading in AGTHIA shares will therefore be suspended from 09:00 on 23-Apr-2024 until ADX receives the AGM results.

نظراً لتزامن اجتماع الجمعية العمومية مجموعة أغذية الذي سيعقد في تمام الساعة 11:00 بتاريخ 23 -إبريل-2024 مع جلسة تداول السوق في نفس اليوم، يوقف التداول بأسهم الشركة بتاريخ 23-إبريل-2024 وذلك اعتباراً من الساعة 09:00 ولحين الإفصاح عن نتائج اجتماع الجمعية العمومية

Article (2)

مادة (2)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution all in their respective fields.

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل

Article (3)

مادة (3)

This resolution shall be circulated to SCA, the concerned company, all departments at ADX, and all brokers accredited by ADX.

يعمم هذا القرار على الهيئة والشركة المعنية وجميع الإدارات والوسطاء المعتمدين لدى السوق



Note: This resoultion has been approved from the authorised person.

ملاحظة : تم اعتماد هذا القرار من قبل الشخص المخول

Issued on 28/03/2024 صدر في، 28/03/2024